
Protokół nr X/2007
z X Sesii Rudv Powiatu Łódzkiego Wschodniego, odbvtei w dniu
28 czerwcu 2007 r. w siedzibie Urzedu Mieiskieso w Tuszvnie.

Sesja rozpoczęła się o godzinie 1000 i trwała do godziny 1520.

Skład Rady Powiatu - 19 radnych.

Obecnych - 17 radnych.

Lista obecności radnych stanowi załacznik nr 1do protokołu.

Lista obecności gości stanowi za|ącz&nr2do protokołu.

Pkt 1porządku obrad - otwarcie sesii i sfu

Przewodniczący Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego Pan Ryszard Surowiec serdecznie
powitał radnych, Burmistrza Miasta Tuszyna, Przewodnicząaego Rady Miejskiej, Radnych
Rady Miejskiej w Tuszynie, przedstawiciela Komendy Powiatowej Państwowej Strazy
Pozarnej w Koluszkach, Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Łodzi _ Panią
Urszulę Jędrzejczyk, Skarbnika t Zarząd Powiatu, kierownikow jednostek organizacyjnych,
naczelników wydziałów Starostwa Powiatowego w Łodzi oraz wszystkich przybyłych rra
dziesiątą Sesję Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego'

Przewodniczący Rady stwierdził niezbędne quorum do podejmowania prawomocnych uchwał
przęzRadę Powiatu.

Pkt 2 porzqdka obrad - Przviecie porzqdku obrad X Sesii Radv
Powiatu Łódzkiego Wscltodniego.

Porządek posiedzenia, wTaz z ptzyjętą poprawką został przyjęty ptzy 15 głosach ,,za,,,0
głosach,,przeciw'' i 0 głosach,,wstrzymuję się'' i przedstawia się rrastępująco:

1. otwarcie sesji i stwierdzęnie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad X Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego.
3. Przyjęcie protokołu z IX Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego.



4. Sprawozdanię zprac Zarządu w okresie międzysesyjnym.
5. Interpelacje i zapytanta"
6. Przędstawienie informacji na temat współpracy samorządów: powiatowego i gminy

Tuszyn.
7. Przędstawienie informacji na temat fuŃcjonowania placówek oświatowych w gminie

Tuszyn.
8. Przedstawienie informacji na temat sytuacji na rynku pracy - rozmiary bezrobocia,

inicjatywy Powiatowego Urzędu Pracy w Gminie Tuszyn.
9. Informacja na temat stanu sanitarnego Powiatu Łódzkiego Wschodniego w 2006 roku.
10. Podjęcie uchwały w sprawie załoŻenia Liceum ogólnoksfałcącego dla Dorosłych

w Tuszynie.
ll'Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Liceum ogólnokształcącemu dla

Dorosłych w Tuszynie,uI. Żeromskiego 31.
12. Podjęcie uchwały w sprawie zatoietia Uzupełniającego Liceum ogólnokształcącego

dla Dorosłych w Tuszynie.
13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Uzupełniającemu Liceum

ogólnoksńałcącemu dla DorosĘch w Tuszynie, ul. Zeromskiego 31.
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiarl organizacyjnych Zespofu Szkół

Ponadgimnazjalnych w Tuszynie, ul. Zeromskiego 31 z dniem 1 września 2007 roku.
15. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad rozliczatia dotacji dla

niepublicznych szkół dla dorosĘch o uprawnieniach szkół publicznych.
16. Podjęcie uchwĄ w sprawie ustalenia dla pracowników niebędących nauczycielami,

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatolvych prowadzonych przez powia1
łódzki wschodni, wysokości najnizszego wynagrodzenia zasadniczego w i kategorii
Zaszeregowałia oraz ustalenia dla nich w porozumieniu z pracodawcami wartości
jednego pun}1u w tabeli stawek miesięcznego wynagrodzenia zasadniczego.

17. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnięnia z obowiązku zbycia w drodze przetargu,
nieruchomości przeznaczonej na realizację urządzen infrastruktury technicznej,
połozonej w Koluszkach ptzy ul' 11 Listopada, w obrębie nt 5, oznaczonej jako
działkan:50fl4.

18. Podjęcie uchwĄ w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej ograniczenia działalności
Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego im. M' Kopernika w Łodzi.

19. Podjęcie uchwały w sprawie zwiększenia budzetu powiafu łódzkiego wschodniego
o dotację z Wojewódzkiego Funduszu ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej na
rok2007.

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budzecie powiatu łódzkiego wschodrriego
na 2007 rok.

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budzetu powiatu łódzkiego wschodniego na rok
2007.

22' Podjęcie uclrwały w sprawie zaciągnięcia kredy.|u bankowego przeznaczonego
na finansowanie planowanego deficytu budzefu powiatu łódzkiego wschodniego
w roku 2007.

23. odpowiedzi na interpelacje t zap7Ąania.
24. Wolne wrrioski i sprawy różne.
25. Zanknięcie obr.ad X Sesji Rady Powiatu Łodzkiego Wschodrriego.

Porządek obrad stanowi załacznik nr 3 do protokołu.



Pkt 3 porządku obrad - Przviecie orotokoła z D( Sesii Radv Powiatu
Ł ó dzkieg o Ws ch olb,ieE o.

Przewodniczący Rady poinformował radnych, ze protokół' z dziewiątej sesji był do wglądu
w Biurze Rady Powiatu. Radni mogli się z nimi zapoznać, w zwią7ku z czym zwrócił się
z zapytantem, czry są uwagi do protokołu z [X sesji?

Poniewaz nie było uwag' przystąpiono do głosowania.

Protokół z D( Sesji Rady Powiatu został przez Radnych przyjęty przy 17 głosach ,,Za'''
0 głosach,,przeci#' i 0 głosach,,wstrzymuję się''.

Pkt 4 porządku obrad - Sprawozdgnie z prac Zarzqdu w okresie

Przewodniczący Rady poprosił Starostę Grzegotza Busiakiewicza o przedstawienie
informacj i z ptacy Zarządu'

Pan Starosta odczytał Radnych sprawozdanie zprac Zarządll w okresie międzysesyjnym.

lnformacja zptac Zarządu w okresie międzysesyjnym stanowi załaczniknr 4 do protokołu.

Przewodnicząca Rady zwróciła się z zapytaniem do radnych, czy są pytania bądz uwagi
do przedłozonej,,Informacj i..'''?

Radni zgłosili następujące pytania do przedstawionej informacji:

Radny Parr Jerzy Kabat poprosił o przyb|tŻenie infonnacji na temat wytypowania
przedstawicieli Rady Powiatu do Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego
ZaJ<ładu opieki Zdrowotnej w Btzezinach - skoro, jak powiedziil'Pan Starosta, Rada
Powiatu podejmowaŁa poprzednio stosowną uchwałę w tyrn zakresie, Ęm Tazęm
równiez nalezałoby dokonać wyboru w oparciu o uchwałę Rady.

o Parr Starosta odpowiedział', że nastąpiła pornyłka - Rada Powiatu poprzednio
również została jedynie zapozna|1aZ decyzją Zarządu w tym zakresie, a nie jak
powiedział na wstępie, przedstawiając informację z prac Zarządu - Rada
podejnrowała uchwałę delegującą swoich przedstawicieli do placy w Radzie
Społecznej Szpitala.

Głos zabrała radna Pani Agnieszka Biała, która poprosiła o przyblizenie irrforrnacji na
temat braktrjącej kwoty po rozstrzygrrięciu puetargu na nrodernizację ul. Tuszyńskiej.
Zgodrrie z przedstawioną irrtbrrrracją wystosowane zostato do Gminy Andrespol
pisnro z wnioskiern o par1ycypowanie w dalszyclr kosztaclr. Pani Biała powiedziała, ze
zgodnie z podjętą uclrwałą i podpisaną umową koszty przekaczające wysokość
udzielonej pomocy pokryć powinien powiat z własnych środków.



o Pan Starosta odpowiedział, ie tie ma sprzeczności pomiędzy wystąpieniem
o dalsze współfinansowanie do gminy a podpisaną umową i podjętymi
uchwałami _ zapisy w uchwale za,wsze kolejną uchwałą mozna zmienić.
Dlatego tez Zarząd zwróciŁ się do gminy z prośbą o zmianę zawarĘch
w uchwale zapisów odnośnie pomocy finansowej.

Radna Pani Anna Deredas zapytaŁa, odnosząc się do punktu 35 sprawozdanta -

powierzenie obowią7ków Przewodniczącego Zespołu ds. orzekania
o Niepełnosprawności, dlaczego nie została przedhżona umowa z doĘchczasowym
Przewodniczącym Zespotu, oTaz _ czy bycie Przewodniczącą Zespołu nie będzie
kolidowało z byciem jednocześnie Kierownikiem PCPR, który pełni (iak podczas
ostatniego posiedzenia Komisji Rewizyjnej powiedziała Pani Łużniak) nadzór nad
ZOoN?

o Pan Starosta odpowiedział., ze nie ma W tym zakresie żadnej kolizji, na Panią
Łużniak nałozone zostĄ jedynie dodatkowe obowiązki.

Radni nie zgłosili dodatkowych uwag i pytan do przedstawionej informacji, w związku
z cTym przystąpiono do realizacji kolejnych punktów posiedzenia.

Pkt 5 porzqdku obrad - Interoelacie i zapvtaniu

Pkt 6 porządku obrad Przedstawienie informacii na tenat
w$lółoracv sumorzqd(iw: oowiatowegr i gminv Tił,szvn.

Radni zapoznali się z przedstawioną ptzez Pana Piotra Busiakiewicza _ Starostę Powiatu
informacjąna temat współpracy samorządów powiatowego i gminy Tuszyn.

Radni zapozna|i się z tą informacją także podczas jednego z wcześniejszych posiedzeń Rady
Powiatu w ramach odpowiedzi na interpelacje i zapyźaria (zadane ptzez Radnego Pana
Jerzego Kabata).

Przedstawiona przez Pana Starostę informacja stanowi załacznik nr 5 do niniejszego
protokołu.

Głos zabrał Burmistrz Tuszyna - Pan Tadeusz Walas.
Pan Butmistrz zw.ócił uwagę na konieczność poprawy współpracy pod wzgiędem
funkcjonowania filii Wydziatu Komunikacji i Spraw Obywatelskich * filia ta jest nieczynna
w środy i zdarriern Pana Bulmistrza nalezałoby umozliwić petentom rnożliwośó zał'atwtutta
splaw urzędowych równiez w środy (przyrrajrnrrle1przez kilka godzin).

WyjaŚnieri odnoŚrrie braku moiliwości funtricjonowania filii w śr.ody udzielił Naczelrrik
Wydziału Konrunikacji i Spraw obywatelskich - Pan Mirosław Nowicki.
Przedstawione informacje zostały ptzez Radnych przyjęte do wiadorności.



Pkt 7 porzqdku obrad Przedstawienie informacii na temat

Informację na temat funkcjonowania placówek oświato!\Ych w gminie Tuszyn przedstawiła
Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej Pani Iwona Walter _ Wisiałkowska.

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionej ptzez PaniąNaczelnik informacji.

Głos zabrała Dyrektor Zespofu Szkół Ponadgimnazjalnych - Pani Hanna Jachimska. Pani
Dyrektor poinformowata, ie odębrała właśnie z Kuratorium oświaty świadectwa dojrzałości
uczniów prowadzonej przez siebie szkoły. Wszyscy tegoroczni mafurzyści zdali maturę'
Pani Dyrektor podziękowała Panu Staroście opali Za pomoc' Zatządowi obecnej kadencji,
wszystkim, I<tórzy pomagali i pomagają w funkcjonowaniu placówki. Pani Dyrektor
Jachimska mwocita uwagę' ie jeśli o samorząd powiatowy' pomoc jest i jest ona odczuwalna.
Jeśli chodzi jednak o samorząd gminny pomocy takiej i wsparcia nie widać _ Burmistrz nie
odwiedza szkoły, nie wyraził chęci udzielania stypendiów dla najlepszych maturzystów.
Pani Jachimska poinformował'a, ze dowiedziała się, ze Pan Burmistrz wyraził' zgodę na
otwarcie prywatnej szkoły wieezorowej w siedzibie gimnazjum, dlatego też postanowiła
utworzyó taką szkołę u siebie, aby zmniejszyó koszĘ utrzymania placówki.

Pan Burmistrz Walas powiedział, Że zgłosił'o się do niego dwóch męiczyzn, którzy zarnierzali
otworzyĆ szkołę wieczorową dla pracujących i to oni od razu Zaproponowali siedzibę
placówki _ nie decydował o niej Pan Walas.

Radny Pan Jerzy Kabat powiedział, Że bardzo często mieszkańcy gminy nie są w stanie
roztóitic, które zadania na|eią do poszczególnych jednostek samorządu terytorialnego,
dlatego tez celem wspólnych sesji rad powiatu i smioy było przyblizenie funkcjonowania
jednostek.

Radni Powiatu zapozna|i się z przedstawiorrą ptzez Pana KfzysńofaBłaszczyka - Dyrektora
PUP ŁódŹ - Wschód infonnacją na temat s1'tuacji na rynku pracy - rozmiarów bezrobocia,
inicjatyw Powiatowego Urzędu Pr.acy w Grnirrie Tuszyn.

Przedstawiona infornracja stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Nie zgłoszono Lrwag do przedstawionej informacji' w związku Z czy|n została ona przez
Radnyclr przyjęta do wiadomości.

Urzedu Pracv w Gminie Tusntn.



Pkt 9 porządku obrad - rnformaciq nu temat stanu sanitarnego
Powiatu Łódzkiego Wschodniego w 2006 roku

Informacja na temat stanu sanitarnego Powiatu Łódzkiego Wschodniego w 2006 roku została
przedstawiona w formie multimedia|nej przez Panią Urszulę Jędrzejczyk - Państwowego
Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Łodzi'

Forma pisemna sprawozdania stanowi załączniknr 7 do protokofu.

Pkt 10 porządku obrad - Podięcie uchwah w sprawie założenia

Projekt uchwĄ przedstawiła Naczelnik Wydziafu PoliĘki Społecznej Pani Iwona Walter -
Wisiałkowska.

Zgodnie z przedstawionymi ptzez Panią Naczęlnik informacjami, w zwią3ku
z rosnącym zainteresowaniem podjęcia nauki ptzez dorosĘch, I<totzy chcą uzupełnió
wykształcenie na poziomie średnim Pani Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych
w Tuszynie u|. Żercmskiego 31, wystąpiła do Zarządu Powiatu Łódzkiego Wschodniego
z propozycją załoienta w ramach Zespohr Szkół Ponadgimnazjalnych w Tuszynie liceum
ogólnokształcącego dla doro sĘch.

Zarząd Powiatu Łódzkiego Wschodniego po zapoznatiu się z przedstawionymi w tej
sprawie argumentami, biorąc pod uwagę zaplecze dydaklyczne szkoĘ, przygotowanie
mery.toryczne nauczycieli zatrudnionych w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Tusątrie
(obecnie w Zespole funkcjonuje liceum ogólnokształcące), a także chcąc dostosować ofertę
edukacyjną do potrzeb i zainteresowań mieszkańców Tuszyna i okolicy, uznał za zasadne
zaŁoienie tego typu szkoły - liceum ogólnokształcącego dla dorosłych, w ramach istniejącego
Zespołu.

W związku z powyzszym przedstawia się projekt uchwały' będącej aktem
załoŻycielskim szkoły w rozumieniu art. 58 ust' 1 ustawy o systemie oświaty.

Radni nie zgłosili uwag i pytan do przedstawionego ptzez PaniąNaczelnik projektu uchwały'
w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat
przedmiotowej uchwały.

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Społecznej poinformowat, Że Komisja jedrrogłośnie
pozytywnie zaopiniowała proj ekt uclrwały.

Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego w/w uchwała ptzy l7 głosach ,..za,'., 0 głosaclr

',przeciw'' i 0 głosaclr ..wstrzyrrruję się'' zostatapTzez Radrryclr przyjęta jedrrogłoŚrrie.

Podjęta uchwała stanowi zalącznik nr 8 do protokołu.



Pkt 11 porządku obrad _ Podięcie uchwah w sprawie nadania

W zwią.zku z zat.ożętiem z dniem 1 września 2007 roku Liceum ogólnokształcącego dla
Dorosłych Tuszynie, ul' Zeromskiego 31, konieczne jest nadanie szkole pierwszego stafufu'
zgodnie z art" 58 ust. 6 ustawy o systemie oświaĘ.

Radni nie zgłosili uwag i pyta'' do przedstawionego przez PaniąNaczelnik projekfu uchwały,
w związku z czym Przewodniazący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat
przedmiotowej uchwały'

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Społecznej poinformowat, ze Komisja jednogłośnie
poz1.tywnie zaopiniowała proj ekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania, w wyniku k1órego w/w uchwałaprzy 17 głosach ,,za,,,0 głosach
,,przeci#' i 0 głosach,,wstrzymuję się'' zostŃaprzez Radnych przyjęta jednogłośnie.

Podjęta uchwała stanowi załacznik nr 9 do protokoh:.

pkt 12 porządku obrad - Podiecie uchwałv w spruwie założenia

Jak powiedziałaParlt Walter, w zwią3ku Z rosnącym zainteresowaniem podjęcia nauki
pTzez dorosłych, k1órzy zakonczyli edukację po ukończeniu szkoły zasadniczej Pani Dyrektor
Zespofu Szkół Ponadgimnazjalnych w Tuszynie ul. Zeromskiego 31, wystąpiła do Zarządu
Powiatu Łódzkiego Wschodniego Z ptopozycją zatożenta w ramach Zespołu Szkół
Ponadgimnazjalnych w Tuszynie dwuletniego uzupełniającego liceum ogólnokształcąeego dla
dorosłych.

Zaruąd Powiatu Łodzkiego Wschodniego po Zapozrian71u się z przedstawionymi w tej
sprawie argumentami, biorąc pod uwagę zap|ecze dydaktyczne szkoĘ, przygotowanie
merytoryczne nauczycieli zatrudnionych w Zespole Szkół Ponadgimrrazjalnyclr w Tuszynie
(obecnie w Zespole funkcjonuje liceurn ogólnokształcące), a takze chcąc dostosować ofeńę
edukacyjrrą do potrzeb i zainteresowań mieszkańców Tuszyna i okolicy, uznał za zasadne
załoŻenl'e tego typu szkoły - dwuletniego uzupełniającego liceum ogolnokształcącego dla
dorosłyclr, w ramaclr istniejącego Zespołu.

W związku Z powyzszylll przedstawia się projekt uclrwały' będącej aktenr
załozycieiskirrr szkoły w rozumieniu art. 58 ust. 1 ustawy o systemie oświaĘ.

Przewodniczący Rady poprosił Wiceprzewodniczącego Komisji Polityki Spotecznej
o przedstawienie opinii Komisji dotyczącej przednriotowej uchwały.

w Tusntnie.



Pan Sylwester Golus poinformował, Że Komisja na Swym posiedzeniu jednogłośnie
pozytywni e zaopiniowała proj ekt przedstawionej uchwały.

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały, w zvtiązku z czp
przystąpiono do głosowania, w lvyniku którego uchwała w sprawie zał.oŻętia
Uzupełniającego Liceum ogólnoksŹałcącego dla Dorosłych w Tuszynie została podjęta przy
15 głosach ,,za,,,0 głosach,,przeci#'i 0 głosach 

''wstrzymuję 
się''.

Podjęta uchwała stanowi załacznik nr 10 do protokołu.

Pkt 13 porządku obrad _ Podięcie uchwah w sprawie nadania

Projekt przedmiotowej uchwały przedstawiła i szczegółowo omówiła Naczelnik Wydziafu
Polityki Społecznej _ Pani Iwona Walter _ Wisiałkowska.

W zvviryku z załozetiem z dniem 1 września 2007 roku Uzupełniającego Liceum
ogólnokształcącego dla Dorosłych Tuszynie ul. Zeromskiego 31, konieczne jest nadanie
szkole pierwszego statutu, zgodnie z art. 58 ust. 6 ustawy o systemie oświaĘ.

Jak powiedział.Pan Sylwester Golus, przedstawiony projekt uchwały ptzez Komisję PoliĘki
Społecznej został. zaopiniowany j ednogłośnie pozytywnie.

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w zwiąpku z czw przystąpiono do głosowania'
w wyniku którego Rada Powiatu przy 17 głosach ,,Za,,, 0 głosach ''przeciff' i 0 gtosach

,,wstrzymuję się'' jednogłośnie opowiedziała się za podjęciem przedmiotowej uchwały.

Podjęta uchwała stanowi załacznik nr 11 do protokołu.

Pkt

UL

14 porządku obrad Podiecie uchwałv w sprawie zmian
Ponadsimnaz.ialnvch w

31 ia 2007 roku

Jak powiedziat'a Pani Naczelnik Walter, w związku z zatoŻeniem z dniem 1 września 2007
roku Liceurn ogolnokształcącego dla Dorosłych w Tuszynie oruz Uzupełniającego Liceum
ogolnokształcącego dla Dorostych w Tuszynie, istnienie koniecznośó dokonania zmian
orgarrizacyjnych w Zespole Szkół Ponadgimnaz1alnych Tuszytrie, ul. Zerornskiego 31.

Przewodniczący Rady popl.osił Wiceprzewodniczącego Komisji Polityki Spoteczrrej
o przedstawierrie opirrii Konrisj i dotyczącej przedmiotowej uclrwały.



Wiceprzewodruczący Komisji Pan Sylwester Golus poinformował', Że Komisja na swym
po siedzeniu j edno gło śnie pozytywnie zaopiniowała proj ekt przedstawionej uchwały.

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały, w rwiryku z cTym
przystąliono do głosowania' w wyniku którego uchwała w sprawie zmian organizacyjnych
Zespofu Szkół Ponadgimnazjalnych w Tuszynie, u|. Żeromskiego 31 z dniem 1 września
2007 roku została podjęta ptzy I7 głosach ,,zd,, 0 głosach ,,przeciw'' i 0 głosach ,,wstrzymuję
się''.

Podjęta uchwała stanowi załacmiknr 12 do protokołu.

Jak powiedziała Pani Naczelnik Walter, konieczność podjęcia uchwały wynlka z
wejścia w irycie zmiany ustawy o systemie oświaty (Dz.U. z 2007r. Nr 80, poz. 542)
dotyczącej między innymi przepisów zwiryanych z udzięIaniem i rozliczeniem dotacji dla
szkół niepublicznych, na|eĘ dostosować do nowych przepisów uchwałę nr 306Doo(V 12005
Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego z drua 7 listopada 2005r. w sprawie szczegółowych
zasad udzielania irozliczarua dotacji dla niepublicznych szkół dla dorosłych.

Ze wzg|ędu na powyższe zmiany Oraz z uwagi na wcześniej wprowadzane zmiany do
w/w uclrwały, proponuje się przyjęcie tekstu jednolitego uchwały.

Przewodniczący Rady poprosił Wiceprzewodniczącego Komisji Polityki Społecznej
o przedstawienie opinii Komisji dotyczącej przedmiotowej uchwały.

Wiceprzewodniczący Komisji Parr Sylwester Golus poinformowat, ie Komisja na Swym
po siedzeniu j edno gło śnie pozytyvmi e zaopiniowała proj ekt przedstawionej uchwały.

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały, w związku z czym
przystąpiono do głosowania, w wyniku ktÓrego uchwała w sprawie szczegółowych zasad
rozliczaria dotacji dla niepublicznych szkół dla dorosłych o uprawnieniach szkół publicznych
została podjęta przy 18 głosach ,,Za,,, 0 głosach 

',przeciw', 
i 0 głosach ,,wstrzymuję się''.

Podjęta uclrwała stanowi zalacznik nr 13 do protokołu.

o uprawnienigch szkół nublieznvch"

w I katesorii zaszeregowania oroz astalenia dla nich



w porozumieniu z pracodawcami wartości iednego ounkta w tabeli
stawek

W związku z planowanąpodwyżkąpłac dla pracowników niebędących nauczycielami (grupa
pracowników administracyjno.obsługowych) zatrudnionych w szkołach i placówkach
oświatowych prowadzonych przez powiat łódzki wschodni, na mocy rozporządzenia Rady
Ministrów z drua 2 sierpnia 2005 r. w sprawie zasad wynagradzarria pracowników
samorządolvych zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych jednostek samorządu
tery.torialnego (Dz. U. z 2005r., Nr 146, poz. 1222; z poźn. zm.) konieczne jest podjęcie
stosownej uchwały, w której zostanie ustalona wartość najnizszego wynagrodzenia
zasadticzego w I kategorii Zaszeregowatia oruz wartość jednego punkfu przeliczeniowego
(w porozumieniu z dyrektorami tych jednostek organizacyjnych).

Ustalone wartości posłuzą do wyliczenia stawek wynagrodzenia zasadniczęgo, które oblicza
się jako sumę najnizszego wynagrodzenia zasadniczego oruz iloczynu liczby punktów,
ustalonych dla poszczególnych kategorii w tabeli stanowiącej załączńk nr 1 do w/w
rozporządzenia i wartości jednego punktu
w złotych.

Jak powiedziała Pani Naczelnik Walter, przedstawiona propozycja najnizszego
wynagrodzenia w kwocie 600 zł. oraz wartość punktu ustalona w porozrrmieniu z dyrektorami
szkół i placówek oświatowych prowadzonych ptzez powiat łódzki wschodni, została
pozytywnie zaopiniowanaptzez przedstawicieli nviry'ków zawodolvych NSZZ ,,So1idarność''
i ZNP.

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawięnie
opinii Komisji dotyczącej przedmiotowej uchwały.

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Społecznej poinformował, Że Komisja jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowała proj ekt uchwaĘ.

Przewodnicząca Komisji Pani Agnieszka Biała poinformowała, ze Komisja na Swym
posiedzeniu jednogłośnie pozy'tywnie zaopiniowała projekt przedstawionej uchwały.

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwaty, w związku z czym
przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała w sprawie ustalenia dla
pr.acowników niebędących nauczycielami' zatrudnionych w szkołach i placówkach
oświatowych prowadzonych ptzęz, powiat łódzki wschodni, wysokości najniższego
wynagrodzenia zasadniczego w i kategorii zaszeregowania oraz ustalenia dla nich w
porozumientv Z pracodawcarrri warlości jednego punktu w tabeli stawek miesięcznego
wyrragrodzenia zasadniczego została podjęta przy 18 głosaclr ,nza,,,0 głosach ,,przeciw'' i 0
głosach ..wstrzyrrruj ę się''.

Podjęta uclrwała stanowi załączniknr 14 do protokotu.
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Pkt 17 porzqdku obrad _ Podiecie uchwałv w sorawie ruolnienia
z obowiq.zku zbvcia w drodze przetargu, nieruchomości

Projekt uchwały przedstawił i szczegółowo omówił Naczelnik Wydziału Budownictwa,
Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Pan Bogusław Biliński.

Jak powiedział. Pan Naczelnik, zgodnie z przedstawionym projektem uchwały, zwalnia się z
obowiązku zbycia w drodze przetargu nieruchomości zabudowanej, połozonej w Koluszkach
przy uI. 11 Listopada, w obrębie nr 5, oznaczonej jako działkanr 50214 o powierzchni 15 m2,
dla której w Sądzie Rejonowym w Brzezinach, IV Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzona
jest KW 33344.

Zbycie następuje Z ptzęznaczeniem na realizację urządzeń infrastruktury technicznej -
utrzymanie budynku stacj i transformatorow€j vtraz z jej utządzeniami

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionej informacji, w zwią.zku z czym Przewodniczący
Rady poprosił Przewodniczącą Komisji Budzetu i Finansów o przedstawienie opinii
dotyczącej przedmiotowej uchwały.

Przewodnicząca Komisji Pani Agnieszka Biała poinformowała, ze Komisja na swym
po siedzeniu j edno gło śnie pozytywnie zaopiniowała proj ekt przedstawionej uchwały.

Radni nie zgłosili dodatkowych uwag do przedstawionego projektu uchwały, w związku
z czym przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała została podjęta przy 18
głosach ,,za,,,0 głosach ,,przeciw'' i 0 głosach ,'wstrzymuję się'',

Podjęta uchwała stanowi załacznik nr 15 do protokołu.

Pkt 18 porządku obrad - Podięcie uchwałv w sprawie wvrażenia

Projekt uclrwały przedstawiła i omówiła Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej. Jak
powiedziała Pani Iwona Walter - Wisiałkowska, konieczność podjęcia uclrwały wynika
Z Zap|sow ustawy o zakładaclr opieki zdr.owotnej' zgodnie z ktÓrą projekty uchwała
o likwidacji bądź przekształceniu publicznego zakładu opieki zdrowotnej wymagają
wyrazenia opirrii rrr.in. właściwych organÓw powiatu, którego rrrieszkańcom taki zakład
udziela świadczeń zdrowotnych.
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Z zwięku z powyiszym istnieje koniecznośó zaopiniowanie projek|u Uchwały
Zaruądu Województwa Łódzkiego w sprawie ograniczenia działalności Wojewódzkiego
Szpitala Specjalistycznego im. M. Kopernika w Łodzi'

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały, w zvńązku z cz;W
przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przedmiotowa uchwała zostaltapodjęta pizy
17 głosach ,,za,, , 0 głosach ,,przeciw,, i 0 głosach ,,wstrzymuję się''.

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Polityki Społecznej w tym
zakresie.

Komisja Polityki Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Zarządu
Woj ewodztwa Łódzkiego.

Poddano pod głosowanie projelrt uchwały, zgodnie z którym pozytywnie opiniuje się projekt
Uchwały Zarządu Wojewódxwa Łódzkiego w sprawie ograniczónia działalności
Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego im. M. Kopernika w Łodzi _ propozycja ta w
głosowaniu został'a prryjęta przy 17 głosach ,,za'', 0 głosach ,,przeci#' i o gtosactr
,'wstrzymuję się''.

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

Pkt 19 porządku obrad -

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Powiafu Pani Barbara lgnatowska. Jak
powiedziała Pani Skarbnik, przedmiotową uchwałą dokonuje się zwiększenia planu
dochodów i planu wydatków budzetu powiatu łódzkiego wschodniego w układzie klasydkacji
budzetowej ogółem o kwotę 19'132,00 zł (słownie: dziewiętnaście tysięcy sto trzyd.zieści dwa
złote) w ramach zadań własnych zgodnie z załączsikiem Nr 1 do niniejszej uchwały.

UpowaŹnia się jednoczęśrue Zarząd Powiatu Łódzkiego Wschodniego do zabezpieczenia
prawidłowej realizacji umowy z Wojewódzkim Funduszem ochrony Śródowiskai Gospodarki Wodrrej w postaci weksla in blanco o wartości 200% kwoty dotacji wraz
z deklaracjąwekslową.

Radni nie zgtosili uwag do przedstawiorrej informacji, w związku z czyl:n Przewodrriczący
Rady poprosił Przewodniczącą Komisji Budzetu i Finansów o przedstawierrie opinii
dotyczącej przedrrriotowej uclrwaty'

Przewodrricząca Komisji Pani Agnieszka Biała poinformowała. ze Komisja na Swym
posiedzeniu jedrrogłośnie poz1tywrrie zaopiniowała projekt przedstawiorrej uchwały.

Radrri rrie zgłosili dodatkow1,clr uwag do przedstawionego projektu uchwały" w związku
z ęZyLTl przystąpiorro do głosowania, w wyrriku którego uchwała została podjęta pr.zy 18
głosaclr ...za,,,0 głosie ,,przeciw,' i 0 głosaclr ,,wstrzynruję się''.
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Podjęta uchwała stanowi załączniknr |7 do protokołu.

Pkt 20 potządku obrad Podiecie uchwałv w sprawie anian
w budżecie powiatu łódzkiego wschodniego na 2007 rok

Jak powiedziała Paru Skarbnik przedmiotowe zmiany zostały zaproponowane na podstawie
r}oionych wniosków ptzez KP PSP, Wydziały Starostwa, DPS w Wiśniowej Górze oraz DPS
w Lisowicach. Ponadto Pani Skarbnik poinformowała, iz wpłyvry za zajęcie pasa drogi
są znacznie wyzsze niż wstępnie zakładarro, stąd propozycja wprowadzenia do budzetu
przedmiotolvych środków, oraz zwiększenie planu wydatków dla gmin Rzgów i Tuszyn
w ramach dotacji. Pani Skarbnik poinformowała, iż wptywy Łącznie wyniosą I7I.204 zł
natomiast wydatki I5I,204 czy|i róirucę 2I.000 zł. proponuje pnzeznaczyć na realizacje
złozonego wniosku Komendanta Powiatowego PSP w Koluszkach odnośnie zakupu sprzętu
ratownictwa medycznego na kwotę 2I.000 zł,

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionej informacji, w związku z czym Przewodniczący
Rady poprosił Przewodniczącą Komisji Budzetu i Finansów o przedstawienie opinii
dotyczącej przedmiotowej uchwały.

Przewodnicząca Komisji Pani Agnieszka Biała poinformowała, ze Komisja na swym
po siedzeniu j edno gło śnie pozytywnie zaopiniowała proj ekt przedstawionej uchwały.

Radni nie zgłosili dodatkowych uwag do przedstawionego projektu uchwały, w związku
z czym przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uohwała w sprawie zrnian w budzecie
powiatu łódzkiego wschodniego na 2007 rok został'a podjęta przy 18 głosach ,,za,,,0 głosie
,,przeciff' i 0 głosach,,wstrzymuję się''.

Podjęta uchwała stanowi zalącznik nr 18 do protokołu.

Pkt 21 porządku obrad - Fodięcie uchwałv w sprawie zmian bwdżetu

oowiatu łódzkiego wschodniego na rok 2007.

Pani Barbara ignatowska przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian
w budzecie powiatu łodzkiego wschodniego na 2007 rok. Jak powiedziała Pani Skarbnik
przedrrrioto!\Ych zm|an dokorruje się poprzez zwiększenie i znrniejszenie wydą1liów własrrych
budzetu o kwotę 5.784.915 zł. co jest głównie zwtęane z inwestycjąna ul. Tuszyriskiej -
zniana klasyfikacji budzetowej pr.zedrniotowego zadanta inwestycyjnego, polegająca na
podpisarriu umowy na zaciągnięcie pozyczki długoterminowej w 2007 roku do wysokości
3.341.895 zł. ptzeznaczonej na finansowanie planowanego deficy.tu w związku z realizacją
w/w zadania. Ponadto zaproponowano zmiany w planie finansowym Powiatowego Funduszu
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ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w związku z otrzymaną dotacją z Wojewódzkiego
Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej"

W zwią,zku z tym, iz Radni nie zgłosili uwag do przedstawionej informacji, Przewodniczący
Rady poprosił Przewodniczącą Komisji Budzetu i Finansów o przedstawienie opinii
dotyczącej przedmiotowej uchwały.

Przewodnicząca Komisji Pani Agnieszka Biała poinformowała, ze Komisja na Swym
po siedzeniu j edno gło śnie pozytywnie zaopiniowała proj ekt przedstawionej uchwały.

Przystąriono do głosowania' w wyniku którego uchwała w sprawie zmiarl budzetu powiatu
łódzkiego wschodniego na rck 2007 zostŃa podjęta przy 18 głosach ,,zd,, 0 głosie ,,ptzeciw,,
i 0 głosach,,wstrzyrnuję się''.

Podjęta uchwała stanowi załacznik nr 19 do protokołu.

Pkt 22 porządku obrgd - Podiecie uchwgłv w sprawie zaciqgniecia

Jak powiedziaŁa Pani Skarbnik projekt poprzedniej uchwały Rady wymaga sprostowania'
poniewaz w uchwale nr 84lIX/2007 z dnta 29 maja 2007r. wprowadzony został. zapis
informujący o ptzeznaczeniu kredyhr na finansowanie planowanego deficytu budzetu, jednak
prawidłowy zapis powinien równiez uwzględnić rozchody, które tam wystąpiły. Stąd
propozycja projektu nowej uchwały Z poprawnym zapisem uwzględniającym też rozchody.

W zwią7ku z Ęm, iz Radni nie zgłosili uwag do przedstawionej informacji, Przewodniczący
Rady poprosił Przewodniczącą Komisji Budzetu i Finansów o przedstawienie opinii
dotyczącej przedmiotowej uchwały'

Przewodnicząca Komisji Pani Agnieszka Biała poinfotmowała, że Komisja na swym
posiedzeniu jednogłośnie pozy'tyłnie zaopiniowała projekt przedstawionej uchwały'

Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała w sprawie zaciągnięcia kredyu
bankowego ptzeznaczonego na finansowanie planowanego deficytu budzetu powiatu
łódzkiego wsclrodniego w roku 2007 została podjęta przy 18 głosach ,,za,,,0 głosie ,,przeciw''
i 0 głosach 

',wstrzymuję 
się''.

Podjęta uclrwała starrowi załącznik nr 20 do protokołu.

deficlltu budżetu oowiatu łódzkiego wschodniepo w roku 2007.
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Pkt 23 porządku obrad _ odpowiedzi na interpelacie i zapvtgniu

odpowiedzi na interpelacje i zapyźania zostały udzielone w punkcie 5 porządku posiedzenia.

Pkt 24 porządku obrad. wolne wnioski i sprawv róźne.

Skarbnik Powiatu przedstawiła wyrok Sądu NajwyŻszego w sprawie z powództwa
Powiatu Łódzkiego Wschodniego przeciwko Skarbowi Państwa Ministrowi
Finansów o zwrot 23|'97I zł. (ptzekazanych Powiatowi Brzezińskiemu na wypłatę
wynagrodzeń nauczycielom) _ kserokopia wyroku stanowi załacznik nr 21 do
protokofu.

Pkt 21 porzqdku obrad - Zamkniecie obrad X Sesii Radv Powiatu
Łó dzkieg o Ws ch o dnieg o.

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za przybycie i zamknął obrady X Sesji Rady
Powiafu Łódzkiego Wschodniego'

Na Ęm protokół zakończono.

Przewodn Rady
Powiatu Wschodniego

urowlec
Protokołowała:

Ewa Czyżewska
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